
 

Motion från styrelsen angående gemensamma 

försäljningsinsatser för att stärka ekonomin 

 

Styrelsen i Fotbollssektionen föreslog till det ordinarie årsmötet den 5 mars att, i syfte att stärka 

sektionens och lagens ekonomi för framtiden, en gemensam lösning där försäljning samordnas 

centralt. 

Det innebar i korthet att sektionen samordnar försäljning av t.ex. Newbody, där lagen genomför 

försäljning, har resurs med en grupp-/lagansvarig och där sektionen har det övergripande ansvaret 

för administrationen. 

Intäkterna skulle delas 50/50 mellan lagen och sektionen. Samtidigt skulle en fond skapas centralt 

där bidrag till t.ex. cuper osv kan sökas från lagen. 

Samtliga lag/träningsgrupper föreslogs genomföra försäljningen.  

----------------------------- 

På årsmötet den 5 mars 2025, så godkände medlemmarna den inkomna motionen, 

försäljningslösningen organiserades från styrelsen och påbörjades den 21 mars. 

Flera lag har redan påbörjat försäljningen. Samtidigt har synpunkter inkommit som ifrågasätter om 

medlemmarnas beslut på årsmötet den 5 mars är rätt väg framåt. 

Styrelsen har lyssnat och inhämtat synpunkter från olika håll och lämnar följande motion till det Extra 

årsmötet den 1 april 2025: 

• Att beslutet om den gemensamma försäljningsinsatsen ändras. 

• Att försäljningen kan fortsätta, men styrelsen administrerar inte längre detta. 

• Att lagen själva kan välja att fortsätta försäljningen på egen hand och därmed går hela 

intäkten av försäljningen till laget. 

• Att styrelsen lägger ett nytt förslag om höjda spelaravgifter, att beslutas om på detta extra 

årsmöte. 
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